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W gminie ma być czystsze powietrze. Chce o to zadbać samorząd w Strumieniu. Jak na razie badamy ilu
mieszkańców chce zmienić piece na ekologiczne - mów Radiu 90 burmistrz Strumienia Anna Grygierek i dodaje, że
gmina chce przystąpić do programu niskiej emisji. 
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Jeśli uda się pozyskać fundusze to pomoc dla mieszkańców może być znaczna. Środki będzie można od gminy
dostać nie tylko na ekologiczne piece ale i na bardziej nowoczesne formy pozyskiwania energii 
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